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ГУЧА - Премијер Србије Ивица Дачић изјавио је да је разговарао са привредницима
Моравичког округа о стварању услова за развој Фабрике наоружања "Милан
Благојевић" и поручио је да влада мора да ради и да нема времена за одмор.

  

"Нећу ићи на одмор. Влада не може да прекида рад. Много мора да се уради", казао је
Дачић новинарима у Гучи.

  

Премијер је прецизирао да је посету Сабору искористио и да разговара са
привредницима из тог краја о томе како да се помогне развоју привреде и
инфраструктуре.

  

"Посао је владе да створи услове за функционисање привреде. Посебно мислим да
фабрику наоружањка 'Милан Благојевић' која сада јесте, али може и да буде још јачи
ослонац читавог овог краја", нагласио је Дачић.

  

(Танјуг)
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